

## [Texte]

(f) such other matters affecting this nation's cultural life as it wishes to bring to the attention of parliament and the public; and

That this committee be asked to make its final report to this House within a period of one year.

That this committee be empowered and given the appropriate funding to

(a) conduct public hearings and receive briefs across Canada, in particular from provincial and local governments and from individuals and organizations involved in this nation's cultural life; and

(b) engage research and other support staff as it deems necessary.

**The Chairman:** Mr. Wenman, before we consider this matter, I would request leave of the Committee to proceed with a few administrative items and then we will return immediately to the matter that you have raised. Is that agreeable to you?

**Mr. Wenman:** As long as you would agree to proceed with the matter prior to adjournment.

**The Chairman:** You can be sure of that. We will not dare dismiss without considering that.

The administrative items are as follows: the appointment of a Subcommittee on Agenda and Procedure. It is my understanding that in the last session the membership of this subcommittee consisted of the Chairman, the Vice-Chairman and five other members. There were the Chairman and three members from the Liberal Party, one member from the Progressive Conservative Party, one member from the New Democratic Party and one member from the Social Credit Party. That was a total of seven, counting the Chairman and the Vice-Chairman. So what is your wish for the subcommittee for this session? Mr. Herbert?

**Mr. Herbert:** I propose the same subcommittee, Mr. Chairman.

• 1650

**The Chairman:** All right, fine. It has been moved by Mr. Herbert that the Chairman, the Vice-Chairman, and five other members appointed by the Chairman after the usual consultation with the Whips of the different parties, do compose the Subcommittee on Agenda and Procedure, and it will follow the pattern to which I referred.

Motion agreed to.

**The Chairman:** The next administrative item is with reference to the printing of the Committee's *Minutes of Proceedings and Evidence*. I am advised that the Distribution Branch believes that 1,000 copies is adequate. If there is no further discussion on that, could it be agreed that 1,000 copies of the *Minutes of Proceedings and Evidence* be printed?

**Mrs. Holt:** I move that 1,000 copies of the *Minutes of Proceedings and Evidences* be printed.

Motion agreed to.

## [Traduction]

f) toute autre question touchant la culture de ce pays et qu'il veut porter à l'attention du public et du Parlement; et

Que ce comité soit prié de présenter son rapport final à cette Chambre dans les douze mois qui suivent.

Que ce comité soit autorisé à:

a) tenir des audiences publiques et recevoir des mémoires dans le Canada, en particulier des gouvernements provinciaux, des administrations municipales, des particuliers et des organismes participant à la vie culturelle de ce pays;

b) embaucher le personnel de recherche et de soutien qu'il juge nécessaire et qu'il ait à sa disposition les fonds nécessaires à cet égard.

**Le président:** Monsieur Wenman, avant d'étudier cette question, je demande au Comité la permission de régler quelques questions administratives et ensuite nous reviendrons immédiatement à la question que vous avez soulevée. Êtes-vous d'accord?

**M. Wenman:** Pour autant que vous acceptez de le faire avant la levée de la séance.

**Le président:** Vous pouvez en être assuré. Nous n'oserions pas lever la séance sans étudier cette question.

Les questions administratives sont les suivantes: nomination d'un sous-comité du programme et de la procédure. Je crois comprendre qu'au cours de la dernière session, ce comité était composé du président, du vice-président et de cinq autres membres. Il y avait le président et trois membres du parti libéral, un membre du parti conservateur, un membre du nouveau parti démocratique et un membre du crédit social. Ce qui faisait un total de sept, y compris le président et le vice-président. Alors, comment voulez-vous que soit organisé le sous-comité pour cette session? Monsieur Herbert?

**M. Herbert:** Monsieur le président, je propose le même sous-comité.

**Le président:** Bien. M. Herbert propose que le président, le vice-président, ainsi que cinq autres membres du Comité nommés par le président après les consultations usuelles avec les whips des différents partis, constituent le sous-comité du programme et de la procédure, suivant la répartition que je viens de donner.

La motion est adoptée.

**Le président:** Le prochain point à l'ordre du jour porte sur l'impression du compte rendu des délibérations et des témoignages du Comité. On me dit que d'après le service de la distribution, 1,000 exemplaires suffisent. S'il n'y a pas de débat à ce sujet, êtes-vous d'accord pour qu'on fasse imprimer 1,000 exemplaires du compte rendu des délibérations et des témoignages du Comité?

**Mme Holt:** Je propose que 1,000 exemplaires du compte rendu des délibérations et des témoignages du Comité soient imprimés.

La motion est adoptée.